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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A miniszterelnöki bejelentés kapcsán mekkora összegű
állami támogatást kívánnak nyújtani a győri Audi gyárnak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Erőteljes kormányzati támogatásra van szükség a gazdaság újraindításához – jelentette ki az MTI
tudósítása szerint Orbán Viktor miniszterelnök a győri Audi-gyárban tett látogatása során 2020. 06.
15-én.

A Miniszterelnök úr által tett kijelentés kapcsán kérdezem:

1) 2011-től 2020. júniusáig mekkora összegű állami támogatásban részesült forintban számolva a
győri Audi-gyár és azokat milyen célra használta fel?

2)  A mostani  miniszterelnöki  bejelentés  mekkora  összegű  támogatás  nyújtását  jelenti  egészen
pontosan forintban számolva? Ezt az összeget mikor, milyen feltételekkel és milyen célra kívánja az
autógyártó cég részére odaadni a magyar kormány?

3)  A  most  kilátásba  helyezett  támogatás  érinti  a  munka  törvénykönyve  által  szabályozott
munkaidőkeretre  vonatkozó  rendelkezéseket?  Ha  igen,  akkor  e  téren  milyen  feltételeknek  kell
megfelelnie az állami támogatás elnyeréséhez a győri Audi-gyárnak?

Tisztelettel várom válaszát!


